
A leading company in KSA is seeking to recruit the following: Mechanical Engineer / Flooring applicators – 4 persons: بلاط معلم
الثلاثاء, 21 شباط/فبراير 2023 17:00

        

معتمدون لانجاز تأشيرات العمل وتصديق الشهادات لقنصلية المملكة العربية السعودية 

JOBVACANCY

يرجى الابلاغ بانك قرأت الاعلان عن طريق موقع شركة الهدف للتوظيف

A leading company in KSA is seeking to recruit the following

Mechanical Engineer

    -  Bachelor degree - 5 years experience or more in (Food Processing Plants, Factories, Cold store & Warehouses)
    -  Age: 25-35 - Male
    -  Job description: site engineer-project engineer has background for design and projects coordination
    -  Language: Arabic-English
    -  Location of work: Jeddah – and mobilized area far 1.5 hrs. from Jeddah)

Flooring applicators – 4 persons: معلم بلاط

    -  10-15 years of application or more of flooring material 
    -  Speaking English, Arabic and Urdo if available 
    -  He needs to know all material requirements for application
    -  Our material is PU, Epoxy, ESD, U-Creet,he needs to know all mixing ratio and time of mixing and time of application
    -  Experience on how to calculate material needed for any area 
    -  Good background of Sika and Basf material (Stonehard material is Plus) 

Please Send your cv to Eng@targetj
o.com
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-----------------------------------------------------------------------------------

- جميع الاعلانات - بقسم الوظائف الحالية في الاردنملاحظة هامة

ننشرها كما تردنا من الشركات المعلنة او من المواقع الاخبارية دون تحمل اى مسؤولية

(لمتابعة اخر الاعلانات اولا باول يرجى مراجعة موقعنا كل نصف ساعة حيث يتم تحديث الاعلانات وبشكل مستمر كل نصف ساعة)

TARGETJO

ادعوا اصدقائك للاشتراك معنا لتصل جميع اعلانات التوظيف الى بريدكم الالكترونى مباشرة

  
        

 2 / 2


